

---

INT studio  
Ateliers de Renens  
Chemin du Closel 5  
CH-1020  
[info@int.studio](mailto:info@int.studio)  
[www.int.studio](http://www.int.studio)

## INT is hiring: Paid Internship [60-80%]

INT is looking for a talented interaction design intern to join their small team in Renens, Switzerland, for a period of 3 to 6 months [with a trial period of 1 month].

You will be working closely with the 3 founders and art directors of INT on various creative projects at the intersection of art, design and technology.

This experience will enable you to increase your skills and knowledge in various domains: Design, programming, electronic prototyping interactive scenography. As a bonus, you will be able to try out our beloved electronic material [Axidraw, 3D printer, Oculus, Electronics]

Our clients range from large cultural institutions to corporate companies, architecture studios and promising startups.

## Ideal Profil

- CFC or BA/MA in interaction design, webdesign or/and creative programming.
- Strong experience in web UX and UI design [Figma] as well as front-end web programming [CSS, HTML, Javascript]
- Good knowledge of Adobe Creative Suite
- Good knowledge Unity 3D is a plus
- Able to adapt: Flexible, curious and creative personality
- Able to work with strict deadlines.
- Languages: ideally we are looking for somebody who is fluent in both French and English, although strong candidates who do not speak French will still be considered.

## When

Ideally starting from the 1st of August 2020.

## Where

Our studio is located next to a Makerspace in Les Ateliers de Renens, a building welcoming start-up, Fab Lab and a makerspace.

We have a desk space as well as a Workshop/Storage space equipped with machines to prototype our projects.

## How long ?

3-6 months. With possibility of being hired for longer time after the internship.

## Fees/Salary

Based on your experience.

## Submission

Interested ? Please send us your portfolio, CV and a short kick-ass cover letter to

[info@int.studio](mailto:info@int.studio)

---

INT studio  
Ateliers de Renens  
Chemin du Closel 5  
CH-1020  
[info@int.studio](mailto:info@int.studio)  
[www.int.studio](http://www.int.studio)

## INT recrute: stage rémunéré en web & design interactif [80-100%]

Le studio de design lausannois INT cherche un-e stagiaire en design interactif pour une durée de 3 à 6 mois [avec période d'essai d'un mois] pour rejoindre son équipe à Renens.

Durant son stage le/la stagiaire travaillera principalement sur des projets de plateformes web novatrices [design/programmation].

Le/la stagiaire travaillera étroitement avec les trois fondateurs de INT sur des projets se situant à la croisée de l'art, du design et de la technologie.

Cette expérience permettra au/à la stagiaire de développer des compétences dans les domaines suivants: Design, programmation, prototypage électronique, et scénographie interactive. Petit bonus: le/la stagiaire aura l'occasion de tester notre matériel électronique préféré [Axidraw, 3D printer, Oculus Rift etc].

Nos clients sont principalement des institutions culturelles, musées mais aussi des entreprises privées, des startups, des universités, ou encore des bureaux d'architectes.

### Profil idéal

- CFC ou Bachelor/Master en design interactif, programmation web ou discipline similaire
- Maîtrise des outils de UX et UI design ainsi que de la programmation web [CSS, HTML, Javascript]
- Maîtrise des programmes Adobe Creative Suite et du logiciel FIGMA
- Connaissance du CMS "Processwire" est un plus.
- Capacité d'adaptation: Personnalité flexible, curieuse et créative
- Capable de respecter des délais stricts
- Maîtrise du français et bonnes connaissances de l'anglais [même si les bons candidat[es] ne parlant pas français seront tout de même pris en compte]

### Début du stage

Dès le 15 octobre 2021 ou à convenir.

### Durée du stage

3 à 6 mois, prolongation possible.

### Lieu de travail

Les Ateliers de Renens, Chemin du Closel 5, 1020 Renens, Suisse.

Notre studio se trouve dans Les Ateliers de Renens près de Lausanne, un bâtiment qui contient des start-ups, un Fab Lab et un makerspace. Nous avons un espace de bureau ainsi qu'un atelier où nous avons accès à des machines de prototypage.

### Rémunération

Sera basé sur l'expérience du/de la stagiaire

### Candidature

Intéressé-e ? Nous nous réjouissons de recevoir votre portfolio, CV et une courte lettre de motivation à [info@int.studio](mailto:info@int.studio)